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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Postoji problem u Rudarskoj ulici, kod bivše čistione, a u blizini osnovne škole. I ne samo 

tamo, nego diljem Kazarmona. Građani sve češće izražavaju nezadovoljstvo zbog, kako kažu, 

ignoriranja upita koje upućuju prema Gradu. Naime, ondje se naselila skupina slobodnoživućih 

ničijih mačaka što uzrokuje probleme susjedstvu, a ni nema adekvatne kontrole te 

problematike. Molim da Grad provede mjere u vezi tih i drugih slobodnoživućih mačaka, na 

način da se pobrine za njihovu kastraciju i tako spriječi da se skupina nekontrolirano povećava. 

Problem se može riješiti koordiniranom kastracijom svih mačaka putem Veterinarske stanice 

Poreč s kojom Grad ima ugovor te u suradnji s udrugom Fenix. Dakle, da se provede akcija te 

uhvati i kastrira velik broj mačaka u kraćem razdoblju, a ne pokoja i to povremeno. Također 

treba ići u smjeru da se odredi obaveza trajne kastracije vlasničkih životinja, u skladu s 

člankom 20. Odluke Grada u vezi držanja kućnih ljubimaca s obzirom da tako većinom i počinje 

problem nekontroliranog razmnožavanja.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
 
„Što se tiče mačaka i pasa lutalica, Grad Labin, Veterinarska bolnica Poreč i udruge zaštite 

životinja tijekom cijele godine provode aktivnosti na zbrinjavanju, na kastriranju, cijepljenju 

mačaka i pasa lutalica na području grada. Po prirodi stvari, ti problemi povremeno eskaliraju 

na pojedinim lokacijama i to se sada desilo u Rudarskoj ulici. Problem je tu, velik broj malih 

mačića koji još nisu spremni za kastraciju. Problem se rješava, samo za to je potrebno neko 

vrijeme. Mogu reći samo da imamo redovitu komunikaciju i sa Veterinarskom bolnicom Poreč 

i sa Veterinarskom stanicom Labin i sa udrugom Feniks, sa gospođom Aldom Miletić koja je 

najaktivnija po tom pitanju volontiranja i zaštite, konkretno mačaka u gradu, i da je to sve u 

cilju pozitivnog rješavanja tog problema. Lari je u svom pitanju u biti dao i odgovor koje je sve 

aktivnosti potrebno sprovesti i se provode da bi se problem riješio. 

 S poštovanjem, 
                                  
                                                                                                                            PROČELNICA 
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